

Protokoll från styrelsemöte i GBBF 2017-06-09

Närvarande: Bert Nilsson, ordförande
Agneta Ohlsson, sekreterare
Ove Olsson, kassör
Doris Lundin, ledamot
Lisbeth Örgård, ledamot
Bengt Carlsson, suppleant
Bo Sjöström, suppleant

1. Mötets öppnande

Ordföranden Bert hälsade alla hjärtligt välkomna. Den här gången hölls mötet hos Hebe Frukt och Grönt AB, där vi under Bert kunniga ledning gjorde en mycket intressant rundvandring på lager och kontor och fick en god inblick i hur ett grossistföretag inom frukt och grönt fungerar.

2. Godkännande av dagordningen

Den föreslagna dagordningen godkändes.

3. Genomgång av föregående styrelseprotokoll

Föregående styrelseprotokoll godkändes.

4. Ekonomisk genomgång

Ove delade ut Balans- och Resultatrapport. Ekonomin är fortsatt god. Vi har fått ett extra bidrag från SISU på drygt 4 000 kr.

5. Rapport från kommittéerna samt ansvarsfördelning

a) *Tävlingskommittén*
Se punkt 6 nedan.

b) *Ungdomsansvarig*
Abby Halleen deltar i ungdomsläget i Rättvik. Magnus Halleen följer med som ledare.

c) *Handikappansvarig*
Inget att rapportera.

- d) *Domaransvarig*
Brev från MariAnne Ericsson BAS med allvarliga och felaktiga anklagelser med anledning av att hon under DM den 27 maj tilldelades en varning av domaren i form av gult kort på grund av felaktig klädsel. Doris fick i uppdrag att besvara brevet samt bifoga utdrag ur tävlingsbestämmelserna m.m. Med anledning av detta lägger Agneta ut på hemsidan "FS sätter ned foten angående enhetlig klädsel".
- e) *Jämställdhetsansvarig*
Inget att rapportera.
- f) *Marknadsföringskommittén*
Agneta uppdaterar hemsidan kontinuerligt med senaste nytt.
- g) *Utbildningsansvarig*
Information om att Svenska Bouleförbundet söker handledare till tävlingsarrangörsutbildningen har skickats ut till klubbarna. Vi har hittills fått ett svar, nämligen från Peter Johannesson, GRE, som är intresserad att delta i utbildningen den 30 september alt. 1 oktober. Agneta skickar ut en påminnelse till klubbarna i slutet av juni och ber om svar senast den 10 juli.
- h) *Disciplinnämnden*
Inget att rapportera.
- i) *AU*
Inget att rapportera.

6. Genomgång/utvärdering av DM

Vi hade 516 starter i år jämfört med 514 förra året. Vi fick ihop DM-klasser i skytte. Det blev lite strul med lottningen dag 2 på Kviberg, eftersom vi inte fick tillräckligt med lag i V55 och damklass. De problem som uppstod löstes på ett bra sätt och det mesta har fungerat som det skulle.

7. Rapport från Boulens Dag i Hindås

Tyvärr ingen lyckad aktivitet. Det kom nästan inga, trots att Hindås Bouleklubb gjort mycket reklam för aktiviteten. Desto bättre gick det med prova-på-aktiviteten för SFI-elever i Hindås med Hindås Bouleklubb som arrangör. Det kom 85 SFI-elever och provade på att spela boule. Agneta lägger ut information om denna lyckade aktivitet på GBBF:s hemsida.

8. Seriespelet juni och augusti

Agneta gör i ordning en pärm med alla underlag inför seriespelet den 17–18 juni. Bert och Agneta stämmer träff med Boulealliansen för lite genomgång och överlämnande av pärmen.

Var seriespelet i augusti kommer att äga rum är ännu inte klart. Grevegården har lovat återkomma med besked i slutet av juni om de har möjlighet att arrangera seriespelet i augusti. Om de inte kan, finns andra alternativ, t.ex. att vi hyr banor av Lindome eller Skatås. Ett annat alternativ är Ånäsältet.

9. Planering av möte med de fyra distrikten samt domarkonferens

Inbjudan till möte med de fyra distrikten har skickats ut och bett om svar senast den 30 juni. Bert har frågat SISU om de kan bidra med lunch den 1 oktober (domarkonferens) samt den 14 och 15 oktober (möte med de fyra distrikten). Båda aktiviteterna äger rum i Skatås BK:s boulehall. Lunch på Prioritet Serneke Arena, där det också blir en guidad visning.

Kvällsaktiviteten den 14 oktober med de fyra distrikten äger rum på Boulebar.

Roger Smedenfeldt är redan inbjuden och inbokad till domarkonferensen den 1 oktober.

Vi bör fundera över vilka frågor vi vill diskutera på domarkonferensen samt mötet med de fyra.

10. GBBF – nya kläder

Vi behöver uppdatera förrådet av GBBF-kläder. Eftersom den nuvarande färgen på softshell-västar inte längre finns, beslöts att välja en ny färg och det blir grönt. Ingen klubb i distriktet har denna färg. Agneta beställer provexemplar av västar och pikétröjor till nästa möte.

11. Tankar och förslag kring broschyren

Lisbeth hade gjort ett utkast till broschyr, som vi kan presentera för vår kontaktperson hos SISU.

12. Inkommande skrivelser

Diverse mejl som redan har besvarats.

Boule-SM 2018 kommer att äga rum i Karlstad.

Datum för mötet om ”Hur ser det ut för idrotten på anläggningssidan i Göteborg” ändrat till den 14 juni. Bert deltar.

13. Utgående skrivelser

Påminnelse skickas ut om att vi söker handledare till tävlingsarrangörsutbildningen. Svar senast den 10 juli.

Kontakt tas med den nya bouleklubben Positivparkens Bouleförening för att ta reda på vem som är ordförande, sekreterare och kassör samt stämma träff med dem. Agneta skickar mejl.

14. Övriga frågor

Ove kontaktar Magnus med anledning av hans fråga om arvode för att han ställde upp som ordförande vid årsmötet, då vi inte känner till att sådant arvode tidigare utbetalats.

15. Nästa möte

Äger rum torsdagen den 10 augusti **kl. 11.00** i SISU:s lokaler på Mejerigatan 1, Kallebäck.

16. Mötets avslutande

Bert förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet:

Agneta Ohlsson
Skr.

Justeras:

Bert Nilsson
Ordf.